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Infoa jalasjärveläisille

Nyt on uusi valtuustokausi lähtenyt hyvin liikkeelle; kolmas kokous 25.9. Ajattelin lähestyä 
jalasjärveläisiä muutamilla tiedoilla.

Rakas Kurikkamme on kriisikunta. Velkaa on tällä hetkellä noin 6700 euroa asukasta kohden. 
Vuonna 2012 velkaa oli noin 1600 euroa per asukas. Velka nousi rajusti vuosina 2012 – 2014, jonka
jälkeen pysynyt suurin piirtein samana. Eli velka on tullut ennen Jalasjärven liittymistä. Tämä asia 
on hyvä meidän jalasjärveläisten tietää.

JIK yrittää lopettaa iltavastaanottoa Jalasjärvellä, vaikka yhdistymisneuvotteluissa on selvästi 
sovittu, että kolmeen vuoteen yhdistymisestä ei muutoksia tehdä. Kuntalaki sitoo noudattamaan 
yhdistymissopimusta. Iltavastaanoton käyttöaste ollut 90 – 100 prosenttia eli tarpeen on.

Asioiden valmistelu on edelleen heikkoa ennen valtuuston kokouksia. Valtuuston asialista tulee 
samana päivänä kun valtuuston kokous, tai ei tule ollenkaan. Posti tosin on siihen syypää.

Uimahalliasia ollut jo vuosia vapaa-ajan lautakunnassa ja tulee seuraavaksi tekniseen lautakuntaan 
tai valtuustoon, ei tarkkaa tietoa. Myös Seinäjoentien ja kolmostien risteysasia etenee. Näissä 
kahdessa asiassa jalasjärviset valtuutetut ovat tehneet yhteistyötä yli puoluerajojen.

Sekä kaupunki että puolueeni on kouluttanut meitä uusia valtuutettuja. Toki siellä on ollut myös 
vanhoja ”konkareita”.

Ajattelin informoida Teitä aina välillä. Seuratkaa tämän lehden ilmoituksia: tarjoan pulla/kahvit 
entisille, nykyisille ja tuleville äänestäjilleni Sinitiaisessa, jossa minua voi samalla evästää 
valtuusto- ja lautakunta-asioissa. Olen teknisessä lautakunnassa. Voi myös kysellä.
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